

Referat. Best. Møde. Afd 36. Torsdag den 21/3-24. Kl 19:00.

Fælleshuset

Referent. Anni.

1. Seneste møde

Lys ude på legepladsen er etableret.

Dæksel er blevet lavet, så det ikke fylder i toppen.

2. Nyt fra adm.

Beboermøde.

Dato skal fastsættes til beboermøde i samråd med Heidi. Ønske om at Aleksander måske kan deltage. Uge 37, d. 11. eller 12. Eller uge 39 d.25 eller 26.

3. P pladsen

Vita har skrevet til Sanne om problemet med manglende p. pladser, og om hvad løsnings muligheder der være. I første omgang starter vi ud med laminerede skilte til forruden med "afd. 36 beboer". På den måde starter vi med at tælle biler op, så vi kan se, hvor mange biler vi selv har i afd. De laves og omdeles snarest

4. Fugt i lejlighederne (fra Manuela)

Manuela fremkommer med en problematik omkring fugtproblemer, som hun påpeger er stigende. Affugter, som vi selv kan indkøbe, kan være en mulighed. Adm. kontaktes også med henblik på andre løsninger.

5. Fælleshus/gæsteværelse

1.Dør smækker meget kraftigt. Vi kontakter Driftteamet.

Plastkasse til glemt tøj er stillet i storskrældsrummet.

Der kigges stadig efter skilte til wc og gæsteværelset.

Låsen til storskrældsrummet driller. Vi kontakter Driftteamet

2. 3 Nye affaldssorterings løsninger er indkøbt og må skrue op. Vi kontakter Driftteamet

Muligheden for at leje lejeshuset, mht. at låne service mm. Snakkes igennem.

3. Det er en god ide og det fortsætter vi med. Der må laves et optællingssystem og sættes dymo skilte på hylderne og i skabene.

6. Nyt skur, herunder sækkevogn etc.

Nyt skur rykkes for, men der er intet nyt endnu.

7. Grundejerforeningen

8. Vi har intet hørt derfra, vi opfordrer til at med på Grundejerforeningens Facebookside.

9. Vaskehuset

Status fra det seneste møde. Kassen til glemt tøj er fjernet.

10. Fællesspisning.

Flere er interesserede og det sættes i gang. Vi opfordrer til at de selv snakker sammen.

11. Evt.

Fester i sommeren: Sommerfest. Lørdag den 24/8.

Næste møde er ONSDAG DEN 24/4. Kl 19:00. I Fælleshuset.